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11f. Havenkwartier in de Deense Haven 
Voorzitter: Dan zijn we bij, volgens mijn boekhouding, de laatste motie vreemd aan de orde 

van de dag. Dat gaat over: 'Havenkwartier in de Deense haven'. Door een groot aantal 

partijen ingediend: GroenLinks, Partij voor de Dieren, CDA, D66, Partij van de Arbeid, PVV, SP 

en ChristenUnie. Meneer Van Niejenhuis is weer terug. Dat vond ik het belangrijkste voor dit 

moment. Mevrouw Nieuwenhout, gaat uw gang. 

03:13:53 
Mevrouw Nieuwenhout: Hartelijk dank, Voorzitter. Een plaatje vertelt vaak meer dan 

duizend woorden, dus daarom wilde ik dit plaatje even voor jullie tevoorschijn toveren. Een 

groot aantal partijen in de gemeenteraad is met mij van mening dat deze haven een enorm 

grote kans kan bieden om een interessant, levendig havenkwartier te worden. In een 

havenkwartier zouden varende woonschepen, drijvende horeca, misschien wel een theater 

te water en ook de nautische bedrijvigheid, die daar nu al gevestigd is, een rol kunnen 

krijgen. De motie spreekt verder voor zich denk ik en is politiek gezien niet heel spannend, 

maar wij zouden graag als symbool vanuit de raad, de wethouder willen vragen om dit stukje 

van het plangebied ook serieus te onderzoeken en te kijken wat voor levendig district er in 

de haven gerealiseerd zou kunnen worden. Dank u wel. 

03:14:56 
Voorzitter: Dank u zeer. Het wordt getoond, dus alle kijkers kunnen ook meekijken. Ik kijk 

even naar de andere indieners of er nog behoefte is aan aanvulling. Op dit voorstel niet. Dan 

kijk ik naar meneer Staijen. 

03:15:13 

De heer Staijen: Ja, dank u, Voorzitter. De grote vraag is, waarom zijn wij niet gevraagd? Ik 

zag de motie vanmiddag als een grote verrassing langs komen. Dit kan een prachtig stukje 

stad worden, vergelijkbaar – denk ik – met hoe bijvoorbeeld de Noorderhaven er uitziet in 

zijn beste dagen, dus we hadden heel graag mede-ingediend. 

03:15:36 
Mevrouw Nieuwenhout: Als het goed is, is het naar alle partijen rondgestuurd. Als dat naar u 

niet gelukt is, dan spijt me dat oprecht. Sorry daarvoor. 

03:15:45 
De heer Staijen: Oké, we zullen toch voorstemmen. 

03:15:49 
Mevrouw Nieuwenhout: Dat is fijn. 

03:15:49 
Voorzitter: Het is speciaal dat u dat nog even extra kon laten zien. Dat heeft u nu gedaan, 

dus u kunt GroenLinks dankbaar zijn voor het feit dat u dat even zo mooi kon etaleren. 

03:16:04 

De heer Staijen: Ik ben GroenLinks vaak dankbaar, maar ik uit het niet zo erg graag. 

03:16:12 

Voorzitter: Mooi. Anderen nog op dit punt? Ja, meneer Bosch, gaat uw gang. 
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03:16:18 

De heer Bosch: Ja, Voorzitter, ook wij hadden graag mede-ingediend. Het is een heel mooi 

voorstel. Dat wij niet mede-indiener zijn, ligt aan dat we dat zelf niet hebben gedaan, maar 

een mooi voorstel. 

03:16:28 
Voorzitter: We zullen dan ook zorgen dat er voldoende afvalbakken in de omgeving staan. 

Dat is wel belangrijk dan. 

03:16:35 
De heer Bosch: Geen gek idee. Dat is best goed. 

03:16:37 
Voorzitter: Om tien uur rust, regelmatig en reinheid. Daar gaan we een andere keer ... Oké. 

Anderen nog? Niet? Goed, dan ga ik even naar de wethouder of die nog nee durft te zeggen. 

03:16:55 
De heer Van der Schaaf: Nee, Voorzitter, een mooi plan en ook een mooie motie. We zijn 

ook al in gesprek met de initiatiefnemer voor dit nautisch kwartier. Dat wil nog niet zeggen 

dat we – om even een woordspeling te gebruiken – meteen 'in veilige haven' zijn met dit 

idee. Wat wel zo is, is dat we dit zeker serieus zullen oppakken en we het ook als een grote 

kans zien. Dat wij ook nog wel – denk ik – twee dingen zouden moeten benoemen die we 

zeker, naast wat er in deze motie allemaal al genoemd staat, echt mee zouden moeten 

wegen. Dat is aan de ene kant dat het echt een ontwerpopgave is en dat we het goed 

moeten afstemmen met de inrichting van het havenpark en ook de woningbouw die daar in 

de buurt komt. Ook dat we uiteindelijk natuurlijk ook een gemeente-brede afweging moeten 

maken van is dit nu een aanvulling, dit nautisch kwartier, op wat we verder hebben? Gezien 

het enthousiasme hier in de gemeenteraad denk ik dat het daarmee wel goed komt. We 

zullen alles onderzoeken. Het kost ook wel even tijd om dit goed met elkaar te doen, maar 

we gaan dit serieus oppakken. Het is een goed idee, wat ik al zei, en een goede motie, dus 

oordeel aan de raad. 

03:17:55 

Voorzitter: Zullen we de motie in stemming brengen? Ja, dan gaan we stemmen. 

Stemverklaring niet nodig? Dan gaan we stemmen. 

03:18:31 
Voorzitter: Ik sluit de stemming en alle leden van de raad vinden dit een mooi plan en het 

college ook. Dan weten we wat er komt. Dank daarvoor. 

12. Installatie van de heer I. Venhuizen als raadslid voor 

D66 
03:18:47 
Voorzitter: Dan zijn we bij agendapunt twaalf gekomen. Dat is de installatie van de heer 

Venhuizen, als raadslid voor D66. Ik geef het woord aan de voorzitter van de commissie 

geloofsbrieven, de heer Leemhuis. 

03:19:02 
De heer Leemhuis: Ja, dank u wel, Voorzitter. De commissie voor de geloofsbrieven nog 




